

### 聯合書院第六十次校董會 8/12/2006 60<sup>th</sup> Meeting of Board of Trustees



校董於會議前合照。  
A group photo posed before the meeting.

### 午餐講座 —— 健康系列第二講 5/1/2007 Luncheon Talk - Health Series 2<sup>nd</sup> Talk



嘉賓講者香港中文大學中醫中藥研究所科研教授及重慶醫科大學心臟血管內科訪問教授胡錦生教授主講「心腦血管病的預防、診斷及治療最新進展」。  
The guest speaker, Professor Woo Kam Sang, Research Professor, Institute of Chinese Medicine, CUHK and Visiting Professor of Cardiology, Chongqing University of Medical Sciences, delivered a luncheon talk on "Update on Prevention, Diagnosis and Treatment on Cardiac Vascular and Cerebral Vascular Diseases".

### 聯合書院岑才生學長計劃 中期經驗分享會暨綠色之旅 14/1/2007 UC Shum Choi Sang Mentorship Programme Experience Sharing cum Green Tour



學長及學員於粉嶺綠田園合照留念。  
A group photo of mentors and mentees at the Green Produce Farm at Fanling.

### 復旦大學復旦學院訪問聯合書院 18/1/2007 Fudan College, Fudan University visits United College

復旦大學復旦學院院長熊思東教授(左二)及副院長張暉教授(右二)訪問聯合書院，由院長馮國培教授、輔導長劉行榕教授及通識教育主任張雙慶教授親自接待。  
Professor Xiong Sidong, Dean of Fudan College, Fudan University (second from left) and Professor Zhang Yun, Vice Dean of Fudan College, Fudan University (second from right) visited United College. They were received by Professor Fung Kwok Pui, College Head, Professor Alaster Lau, Dean of Students and Professor Chang Song Hing, Dean of General Education.



### 書院聚會 —— 友誼辯論賽 12/1/2007 College Assembly - Friendly Debate Match



聯合書院粵語辯論隊與港大何東夫人紀念堂辯論隊於聚會上舉行友誼辯論賽，由港大何東夫人紀念堂辯論隊勝出。  
United College Cantonese Debate Team hosted a friendly debate match with Lady Ho Tung Hall Debate Team of Hong Kong University at College Assembly. Lady Ho Tung Hall Debate Team of Hong Kong University won the match.



學長及學員親身烤焗麵包。  
Mentors and Mentees making bread happily.



學長及學員於綠田園參與有機種植。  
Mentors and Mentees practised Organic Farming at Green Produce Farm.